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Rada Miejska Kolonowskiego 
 

Protokół nr V 
 

V Sesja Rady Miejskiej Kolonowskiego w dniu 18 listopada 2024 r. 
Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Kolonowskie 

Obrady rozpoczęto 18 listopada 2024 o godz. 16:00, 
a zakończono o godz. 18:08 tego samego dnia 

 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
 
Obecni: 
1. Rafał Baic 
2. Krzysztof Czupała 
3. Katarzyna Gotwald 
4. Adam Kała 
5. Rafał Koj 
6. Urszula Korzonek 
7. Łukasz Kulik 
8. Gerard Mańczyk 
9. Martyna Mirek 
10. Natalia Muc 
11. Leszek Rejek 
12. Joanna Smykała 
13. Janusz Steinert 
14. Janusz Szmolka 
15. Maria Wojtakowska 
  
1. Otwarcie sesji 
 
Otwarcia sesji i powitania zebranych dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Kolonowskiego, Janusz Steinert. 
 
2. Stwierdzenie prawomocności 
 
W posiedzeniu udział wzięło 15/15 radnych. Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: Norbert 
Koston – Burmistrz Kolonowskiego, Konrad Wacławczyk – zastępca burmistrza, Anna 
Rathmann – Skarbnik Gminy Kolonowskie, Gabriela Sklorz – radczyni prawna, 
Waldemar Czaja – Prezes KGK Kolonowskie Sp. z o.o., Marzena Szymocha – 
Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Fosowskie oraz Piotr Musioł – sołtys Staniszcz 
Małych. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Janusz Steinert przedstawił porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności 
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3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami oraz 
informacja o realizacji wniosków radnych 
5. Sprawozdanie przewodniczących z odbytych posiedzeń komisji rady 
6. Przyjęcie uchwał 

1) Uchwała Nr V/32/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
2) Uchwała Nr V/33/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r. w sprawie podatku od środków transportowych 
3) Uchwała Nr V/34/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców  
w ramach pomocy de minimis na lata 2024-2030 
4) Uchwała Nr V/35/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza 
5) Uchwała Nr V/36/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r. w sprawie rozpatrzenia petycji 
6) Uchwała Nr V/37/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Kolonowskie 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2025 
7) Uchwała Nr V/38/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 
na 2025 rok 
8) Uchwała Nr V/39/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
9) Uchwała Nr V/40/24 Rady miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2024 rok 
10) Uchwała Nr V/41/24 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 
2024 r.  w sprawie „Apelu Rady Miejskiej Kolonowskiego do PKP Polskie 
Linie Kolejowe S.A. w sprawie wymiany tablic z nazwami stacji kolejowych 
na dwujęzyczne” 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 21 października 2024 r. 
8. Dyskusja 
9. Zakończenie 

 
Następnie Przewodniczący zapytał Burmistrza Kolonowskiego, Norberta Kostona, 
czy wnosi o zmianę porządku. Burmistrz wniósł o wykreślenie z porządku obrad uchwały 
dotyczącej wieloletniej prognozy finansowej, ponieważ zmiany budżetu nie obejmują 
WPF. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad - ze zmianami 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
  
4. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami 
oraz informacja o realizacji wniosków radnych 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił najważniejsze wydarzenia, które miały miejsce 
w okresie między sesjami. 
Przewodniczący Janusz Steinert poprosił o zabranie głosu Waldemara Czaję, nowego 
Prezesa KGK Sp. z o.o. Prezes Waldemar Czaja podziękował za zaproszenie oraz 
poinformował, że spółka pracuje na infrastrukturze krytycznej, co oznacza, że musi 
zadbać o to, aby funkcjonowała stacja uzdatniania wody, oczyszczalnia oraz 
przepompownie. Głównym celem jest skupienie się na niezawodności, drugim – 
nieobciążanie mieszkańców gminy nadmiernymi kosztami utrzymania infrastruktury, 
natomiast celem trzecim jest wykonywanie zadań nałożonych na gminę, które kierowane 
są na spółkę, w tym np. wykonywanie przyłączy. Prezes podkreślił, że udało się już 
opróżnić poletko na osad przy oczyszalni. Kolejnym celem jest rozbudowa zadaszenia 
nad poletkiem oraz zamontowanie czołowych siatek. Dokonano także wyceny sprzętu 
nieużytkowanego i podjęto decyzję o przekazaniu starej śmieciarki na Ukrainę. Prezes 
Waldemar Czaja zauważył, że bardzo istotną rolę w działalności spółki odgrywa  
nowoczesna technologia. Dzięki niej można wcześnie reagować na ewentualne problemy. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Gerard Mańczyk poprosił o informacje nt. przepompowni i zbyt dużych ilości ścieków 
w momencie wystąpienia opadów, co rodzi podejrzenia o podłączanie deszczówki przez 
mieszkańców do sieci kanalizacyjnej. Zapytał, czy będą przeprowadzane kontrole 
i ewentualnie kiedy się one odbędą. Prezes Czaja odparł, że pismo do mieszkańców 
wystosowano po nawalnych opadach deszczu we wrześniu, kiedy ilość ścieków wzrosła 
niemal dwukrotnie w stosunku do zwykłego dziennego przepływu. Zaburza to pracę 
oczyszczalni. Spółka przygotowuje w tej chwili PFU, czyli Program Funkcjonalno-
Użytkowy na modernizację oczyszczalni. Deszczówka w kanalizacji wpływa na zmianę 
parametrów oczyszczonego ścieku. Spółka wyznaczyła półroczny termin na ewentualną 
zmianę sposobu odprowadzania deszczówki, po tym okresie będą przeprowadzane 
kontrole. Prezes dodał, że wody opadowe można zagospodarować i że można na ten cel 
otrzymać dofinansowanie. Spółka podpisała także umowę na wykonanie dokumentacji 
do obniżenia ilości fluoru, znajdującego się w wodzie. Zamierza także przebudować 
niewykorzystanie pomieszczenia na biura, aby ułatwić mieszkańcom dostępność do usług 
spółki. 
Martyna Mirek poprosiła o informację, czy zmiany w umowie spółki SIM Śląsk Północ 
wpłyną w jakiś sposób na gminę Kolonowskie. Zastępca Burmistrza Kolonowskiego 
Konrad Wacławczyk odparł, że na gminę to nie wpłynie, natomiast nieoficjalnie można 
założyć, że prace będą mogły się rozpocząć już w przyszłym roku. Burmistrz Norbert 
Koston dodał, że środki w wysokości 1,4 mln zł są elementem podniesienia kapitału. 
Zostaną one wprowadzone do spółki, a w zamian gmina otrzyma dodatkowe udziały. 
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Dodał, że gotowa jest już dokumentacja oraz pozwolenie na budowę. Radna Martyna 
Mirek poprosiła o uszczegółowienie informacji nt. klastra energii i innych kwestii 
energetycznych. Burmistrz odpowiedział, że opracowany dokument bilansuje potrzeby 
gminy tak, aby mogła ona osiągnąć efekt samowystarczalności. Dodał, że spotkanie 
klastra energii dotyczyło wykluczenia spółki Doeko, ponieważ nie wywiązuje się ona ze 
swoich zobowiązań. Radna Mirek poprosiła o informację, na ile możliwe jest 
wybudowanie gminnej farmy fotowoltaicznej i gdzie mogłaby ona być zlokalizowana. 
Norbert Koston odparł, że farma mogłaby stanąć przy oczyszczalni ścieków, ponieważ 
wtedy byłby zrealizowany cel autokonsumpcji. Aby utworzyć spółdzielnię energetyczną, 
potrzebne są trzy osoby prawne. W naszym przypadku byłaby to gmina, KGK oraz 
Biblioteka i Centrum Kultury w Kolonowskiem.  
Krzysztof Czupała zapytał prezesa KGK o to, czy do budynku dworca PKP spółka 
doprowadziła przyłącze, aby nie wykonywać tego po zakończeniu remontu. Prezes 
Waldemar Czaja odparł, że – zgodnie z ustaleniami z burmistrzem – przyłącza zostały 
już wykonane. 
Zastępca Burmistrza Kolonowskiego Konrad Wacławczyk przedstawił sprawozdanie 
z realizacji wniosków radnych. 
Radny Gerard Mańczyk poinformował zebranych, że przeprowadził symulację odległości 
od skrzyżowania do potencjalnego przejścia dla pieszych w okolicach cmentarza oraz 
od łuku drogi to tegoż przejścia. Wyjaśnił, jakie widzi rozwiązanie problemu. Zauważył, że 
w rejonie boiska UNII Kolonowskie przejście jest umieszczone w dużo gorszej lokalizacji. 
Zasugerował, aby tak łatwo nie ustępować Zarządowi Dróg Wojewódzkich. Radny 
zauważył także, że przy wyremontowanym peronie nie ma możliwości wejścia od strony 
ul. Kościuszki ani od strony ul. Kolejowej. Przewodniczący Janusz Steinert dodał, że 
w tej okolicy, ze względu na remont mostu, panuje duże natężenie ruchu i skracanie sobie 
drogi niedozwolonym wejściem na peron jest nagminne. Poprosił o szczególne 
monitorowanie sytuacji, zanim dojdzie do nieszczęścia. Burmistrz poinformował, 
że podejmie interwencję. Jest szansa, że wejście zostanie zlokalizowane od strony 
ul. Kolejowej, ponieważ od ul. Kościuszki takiej możliwości nie będzie. 
Martyna Mirek poprosiła o nieodpuszczanie tematu skrzyżowania Staniszcze Małe – 
Myślina. Od czasu ostatniej sesji znów doszło w tym miejscu do kolizji. Zastępca 
Burmistrza Konrad Wacławczyk odparł, że podnosił ten temat na komisji 
bezpieczeństwa. Zdarzeń drogowych w tym miejscu było mało w stosunku do ilości 
zdarzeń na terenie całego województwa. Dotychczas kolizje wynikały z nieostrożności, 
natomiast każda z nich mogła zakończyć się tragicznie. Burmistrz Norbert Koston 
dodał, że dopóki kierowcy nie będą przestrzegać przepisów, to żadna zmiana 
oznakowania nie pomoże. 
Adam Kała nawiązał do tematu skrzyżowania i zaproponował umieszczenie tam progu 
zwalniającego. 
Urszula Korzonek poinformowała, że nie ma możliwości zlokalizowania zejścia z peronu 
w Kolonowskiem na ulicę Kościuszki, natomiast działka od strony ul. Kolejowej nie należy 
do PKP. Gdyby spółka wiedziała o takiej możliwości, zapewne propozycja zostałaby 
rozpatrzona. Gmina nie zgłosiła jednak takiej informacji. Burmistrz odparł, że gmina nie 
otrzymała żadnych uzgodnień, żadnej dokumentacji do zaopiniowania, chociaż ma 
zagwarantowany dostęp do tego terenu. 
Adam Kała zapytał, czy przy ul. Kolejowej planowany jest chodnik. Burmistrz Norbert 
Koston odpowiedział, że chodnik jest planowany od ulicy Ks. Czerwionki, natomiast od 
strony ulicy Kościuszki nie ma miejsca na chodnik. W pierwotnej wersji część tej ulicy 
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miała być ona jednokierunkowa z względu na swoją niewystarczającą szerokość. Radny 
Adam Kała podkreślił, że zejście schodkami będzie niebezpieczne, ponieważ nie ma tam 
chodnika. Burmistrz zauważył, że teren jest jaki jest i zmiany w tym miejscu nie są 
możliwe. 
Przewodniczący Janusz Steinert podziękował Prezesowi KGK Sp. z o.o. Waldemarowi 
Czai za udział w sesji. Prezes opuścił posiedzenie. 
  
5. Sprawozdanie przewodniczących z odbytych posiedzeń komisji rady 
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Maria Wojtakowska, 
przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia, które odbyło się w dniu 14 listopada 2024 r. 
  
6. Przyjęcie uchwał 
  
1) UCHWAŁA NR V/32/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości 
 
Skarbnik Gminy Anna Rathmann poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 
zaleciła wniesienie poprawek do obu uchwał podatkowych, tak, aby były one zgodne 
z zapisami ustawy. Wyjaśnienia te zostały przedstawione radnym. Zalecenie kolegiantki 
były takie, aby nie zmieniać poprzednich uchwał, lecz je uchylić i podjąć nowe. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR V/32/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
  
2) UCHWAŁA NR V/33/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie podatku od środków transportowych 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR V/33/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie podatku od środków transportowych 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
  
3) UCHWAŁA NR V/34/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 
dla przedsiębiorców  w ramach pomocy de minimis na lata 2024-2030 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Poinformował, że 
dotychczasowy akt przestał obowiązywać w czerwcu br. Uchwała podlega uzgodnieniu 
z UOKiK, zasugerowanie przez urząd uwagi zostały w projekcie uwzględnione. Zmiana 
dotyczy czasu obowiązywania ulg – zamiast dotychczasowych pięciu lat, zaproponowano 
okres 3 lat, natomiast suma ulg jest taka sama jak dotychczas. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR V/34/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla 
przedsiębiorców  w ramach pomocy de minimis na lata 2024-2030 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
  
4) UCHWAŁA NR V/35/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza 
 
Burmistrz przedstawił uzasadnienie do uchwały. Potwierdził, że wniosek został 
pozytywnie zaopiniowany, ale jego realizacja jest niemożliwa w bieżącym roku. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR V/35/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
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5) UCHWAŁA NR V/36/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie rozpatrzenia petycji 
 
Burmistrz przedstawił uzasadnienie uchwały. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR V/36/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie rozpatrzenia petycji 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, Janusz 
Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Urszula Korzonek 
 
W związku z podjęciem uchwały dot. petycji, Przewodniczący Rady Miejskiej 
Kolonowskiego Janusz Steinert zapytał Burmistrza, czy wnioskuje o wprowadzenie 
zmian do porządku. Burmistrz odparł, że wnioskuje o usunięcie z porządku obrad 
uchwały dot. apelu do PKP. W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie 
w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Zmiana porządku obrad 
  
Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad - usunięcie uchwały dotyczącej wystosowania apelu do PKP 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
 
Przewodniczący Janusz Steinert zarządził przerwę w obradach. 
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7) UCHWAŁA NR V/37/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Kolonowskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025 
 
Burmistrz Kolonowskiego Norbert Koston poinformował, że uchwała ta jest 
podejmowana co roku i podlega konsultacjom. W obecnej uchwale uwzględniono 
dodatkowe środki na ekologię i ochronę zwierząt oraz ochronę dziedzictwa 
przyrodniczego, jak również środki na ochronę zdrowia. 
Radna Martyna Mirek poprosiła o informację, ile organizacji funkcjonuje na terenie gminy. 
Burmistrz odpowiedział, że jest ich ponad dwadzieścia. Radna chciała się również 
dowiedzieć, czy program ten był rozsyłany do tychże organizacji. Norbert Koston 
odpowiedział, że został on zamieszczony na BIP. Dodał, że program ten dotyczy nie tylko 
wsparcia finansowego, ale także np. możliwości korzystania z pomieszczeń gminy. 
Radna podkreśliła, że wcześniej stosowana praktyka, polegająca na przesyłaniu 
programu, była bardziej skuteczna, ułatwiłaby także dostępność takich informacji. 
Szczególnie dlatego, że w większości z nich działają społecznicy. Burmistrz odparł, że 
dotychczasowa formuła się sprawdzała, a uwagi można zgłaszać także w ciągu roku. 
Radna Mirek zapytała ponadto, czy są organizowane spotkania ze stowarzyszeniami, 
podczas których można byłoby przedstawić ich potrzeby. Burmistrz odpowiedział, że 
stowarzyszenia w większości zwracają się do sołectwa, a środki z funduszu sołeckiego 
są przeznaczane właśnie na ten cel. Przewodniczący Janusz Steinert zauważył, że 
warto byłoby zorganizować takie spotkanie w urzędzie. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
  
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR V/37/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Kolonowskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
  
8) UCHWAŁA NR V/38/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 
na 2025 rok 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Zwrócił uwagę na fakt, 
iż problem uzależnień jest w ogromnym stopniu nieuświadomiony i narastający. Gmina 
zamierza zintensyfikować działania w zakresie informowania o tych problemach. Dodał, 
że oczekuje na pomysły dotyczące inicjatyw, które takim zagrożeniom mogłyby 
przeciwdziałać. 
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Radna Martyna Mirek poprosiła o informację, w jaki sposób nowe założenia przełożą się 
na działania np. BiCeK-u, które są finansowane z programu. Norbert Koston odparł, że 
nie będzie to miało wpływu, ponieważ środków jest dużo. 
Janusz Steinert zauważył, że środki pochodzą również ze sprzedaży alkoholu na 
przystaniach kajakowych i wynikają z dużej ilości turystów. Burmistrz potwierdził, 
dodając, że problemy dotyczą mieszkańców gminy i są one bardzo duże, a jednak 
niedostrzegalne przez większość społeczeństwa. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
  
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR V/38/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2025 rok 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
  
9) UCHWAŁA NR V/39/24 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 18 listopada 2024 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie 
na 2024 rok 
 
Skarbnik Gminy Kolonowskie Anna Rathmann przedstawiła uzasadnienie do uchwały. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr V/39/24 Rady miejskiej Kolonowskiego z dnia 18 listopada 2024 r. 
w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2024 rok 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
  
7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 21 października 2024 r. 
  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 21 października 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Urszula 
Korzonek, Łukasz Kulik, Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, 
Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
  
8. Dyskusja 
 
Gerard Mańczyk poinformował o stanie placu zabaw przy szkole w Kolonowskiem. 
Informacje na ten temat pojawiły się także w mediach społecznościowych. Poprosił 
o zabezpieczenie urządzeń, ponieważ są one w fatalnym stanie. Burmistrz odparł, że 
prace zostały już zlecone. Podkreślił, że dobrze jest zgłaszać takie rzeczy. Na wiosnę 
w takich miejscach zostaną umieszczone tabliczki z numerami telefonów, pod które 
będzie można zgłaszać usterki. 
Adam Kała złożył wniosek o uwzględnienie w projekcie przebudowy ul. Kolejowej 
bezpiecznego przejścia od dworca do ul. Kościuszki. 
Przewodnicząca Dzielnicy Fosowskie Marzena Szymocha poinformowała, że 
dzielnica we współpracy z sołectwem Staniszcze Wielkie zorganizowała obchody św. 
Marcina; planowane są także wspólne obchody mikołajek. 
Sołtys Staniszcz Małych Piotr Musioł poinformował, że we wsi ustawiono już witacze, 
zawierające elementy wzoru opolskiego, stworzone przez lokalną artystkę, Małgorzatę 
Mateję. 
Sołtyska Staniszcz Wielkich Joanna Smykała pochwaliła się, że w sołectwie 
wyremontowano krzyż, naprawiono oświetlenie choinki, świecą również barcie. 
Jednocześnie zawnioskowała po raz kolejny, aby zwrócić się do starostwa powiatowego 
o wyremontowanie drogi w centrum wsi. 
Konrad Wacławczyk potwierdził, że – zgodnie z zapewnieniami starostwa – droga będzie 
remontowana w przyszłym roku. 
Sołtys Spóroka Rafał Koj powiedział, że w Spóroku najbardziej potrzebny jest chodnik 
na skrzyżowaniu ul. Guznera i Chrobrego. W tym miejscu jest bardzo niebezpiecznie, 
a z tej drogi korzystają m.in. dzieci w wieku szkolnym. Sołtys zwrócił także uwagę na 
pustostany, które stwarzają duże zagrożenie i szpecą centrum miejscowości. 
 
9. Zakończenie 
  

 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej Kolonowskiego 

Janusz Steinert 
  
 
 

Przygotowała: Anna Szaton-Mrowiec 


